
RONDVRAAG COMMISSIE

 Vragen voor de rondvraag in commissie ‘Ruimte, Economie en Financiën’ 
van 20 februari 2020

Onderwerp:  Aanjaagteam woningbouw Volkel

Aanleiding:

VVD-Leefbaar heeft afgelopen dinsdag kennis genomen van de informatienota van het college aan de 
gemeenteraad d.d. 18 februari 2020, met als onderwerp: ‘Woningbouw / aanjaagteam Volkel’.

Voor wat betreft de particuliere initiatieven als het gaat over het realiseren van woningbouw, hebben we 
alle vertrouwen dat de gemeente zo voortvarend als mogelijk hier mee aan de slag gaat, samen met 
initiatiefnemers. Ook als daar het voeren van een actieve grondpolitiek voor nodig is. Deze week heeft de 
coöperatie VOLK i.o. haar ambities gepresenteerd: https://www.bd.nl/uden-veghel-e-o/heel-volkel-op-
de-schop-voor-ambitieus-bouwplan~a0fac712/

Waar we als fractie van VVD-Leefbaar Uden wel veel zorgen over hebben is de (her)ontwikkeling van 
sociale woningbouw in Volkel en de rol van woningcorporatie AREA hierin. De voornoemde 
informatienota geeft maar zeer summier informatie over de voorgang en de (her)ontwikkeling van 
potentiële woningbouwlocaties in Volkel. De fractie van VVD-Leefbaar Uden had gehoopt dat er 
inmiddels meer concrete informatie bekend zou zijn. Zeker gezien de rondgang door Volkel van het 
aanjaagteam in 2018/2019 en de daar uit volgende gesprekken en onderzoeken. 

De fractie van VVD-Leefbaar Uden zal deze informatienota gemotiveerd agenderen voor de 
raadscommissie Ruimte, Economie en Financiën van 9 april a.s. T.b.v. de voorbereiding van de fractie op 
de motivatie die wij dienen aan te leveren voor deze agendering, hebben wij nu vast enkele vragen aan 
de portefeuillehouder. 

Vragen:

1. In hoeverre kan de wethouder toezeggen dat in de commissie Ruimt, Economie en Financiën 
(REF) van 9 april 2020 een concrete stand van zaken gegeven kan worden over de activiteiten van 
het aanjaagteam AREA ?

2. Zoals uit de ambities van coöperatie VOLK i.o blijkt kunnen er kansrijke initiatieven ontstaan 
t.b.v. de woningbouw in Volkel; zie o.a. bovenstaand artikel in Brabants Dagblad d.d. 18-02-20. 
Is de wethouder het met de fractie van VVD-Leefbaar Uden eens dat ook sociale woningbouw 
cruciaal is voor Volkel en dat er snel initiatieven opgepakt moeten worden, al dan niet als 
onderdeel van andere plannen?
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